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- To 5 minut dla naszych regionów węglowych, wykorzystajmy je! – powiedział

Jerzy Buzek na wyjazdowym posiedzeniu Podkomisji stałej do spraw

Sprawiedliwej Transformacji w Jastrzębiu Zdroju. Debata toczyła się wokół

pytania, jak najefektywniej wykorzystać pieniądze z zainicjowanego przez byłego

premiera unijnego Funduszu Sprawiedliwej Transformacji, aby proces

odchodzenia od węgla był jak najmniej bolesny dla mieszkańców regionów

górniczych. Jerzy Buzek podkreślał, że fundusz „powstał z myślą o takich

miejscach jak Jastrzębie Zdrój”. Mówił również, że to mieszkańcy mają

zdecydować na co przeznaczyć te środki.

- Projekty, które w ramach niego będą zgłaszane nie powinny być

narzucone centralnie, lecz wypracowane w regionach. To od nas

zależy, czy będą miały odpowiednią synergię. Dlatego to jest tak

ważne, że spotykamy się nie w stolicy, a właśnie w Jastrzębiu-Zdroju.

FST został zaprojektowany na cztery kadencje, czy też okresy trwania

wieloletniego funduszu UE, czyli na 28 lat. Chodzi o to, żeby w tym

pierwszym podejściu, w najbliższych 7 latach, sprawdzić się. To od
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nas zależy, czy ten fundusz się sprawdzi - podkreślił Jerzy Buzek

(EPL). - To 5 minut dla naszych regionów węglowych, wykorzystajmy

je! - dodał były premier.
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